

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5505110

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
VB AUTOBATTERIE GMBH & CO. KGAA	04/23/2012
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	JOHNSON CONTROLS AUTOBATTERIE GMBH & CO. KGAA
Street Address:	AM LEINEUFER 51
City:	HANNOVER
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	30419
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	16376056
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(608)283-1709
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	608-257-9521
Email:	docket_patents@boardmanclark.com
Correspondent Name:	BOARDMAN & CLARK LLP
Address Line 1:	1 S. PINCKNEY ST., STE. 410
Address Line 4:	MADISON, WISCONSIN 53703
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	JCI-927G
NAME OF SUBMITTER:	JASON M. HUNT
SIGNATURE:	/jmh/
DATE SIGNED:	05/02/2019
Total Attachments: 7	
source=Change of Name - Certified Translation (A2308606x9DEB4)#page1.tif	
source=Change of Name - Certified Translation (A2308606x9DEB4)#page2.tif	
source=Change of Name - Certified Translation (A2308606x9DEB4)#page3.tif	
source=Change of Name - Certified Translation (A2308606x9DEB4)#page4.tif	
source=Change of Name - Certified Translation (A2308606x9DEB4)#page5.tif	
source=Change of Name VB Autobatterie - JC Autobatterie (A1492497x9DEB4)#page1.tif	

LAWYERS' AND MERCHANTS' TRANSLATION BUREAU, INC.

Legal, Financial, Scientific, Technical and Patent Translations

30 BROAD STREET, 41ST FLOOR

NEW YORK, NY 10004

Certificate of Accuracy

TRANSLATION

From German into English

Date: November 19, 2015

I, Charles Edward Sitch, BA, declare

That to the best of my knowledge and belief, the attached document, prepared by one of its translators competent in the art and conversant with the German and English languages, is a true, correct and accurate translation into the English language of the accompanying document.



Vice President

**LAWYERS' AND MERCHANTS'
TRANSLATION BUREAU**

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, authorized recipient, branch establishments c) Object of the enterprise	Nominal or share capital	a) General arrangements for representation b) Board of management, governing body, managing directors, general partners, managers, persons entitled to represent the company and special representative authority	Procurra	a) Legal form, start-up, statutes or articles of association b) Other elements of legal constitution	a) Date of entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>VB Autobatterie Holding GmbH Kommanditgesellschaft auf Aktien (partnership limited by shares)</u> b) Hanover c) the manufacture, the marketing and the development of chemical, electrochemical, electrotechnical and metallurgical products, in particular of those in the field of energy storage, namely of starter batteries and parts thereof. Furthermore, the company may undertake all measures and transactions that are capable of promoting its company purpose. This includes inter alia the establishment of branch establishments and business premises domestically and overseas, the acquisition and establishment of identical or similar undertakings domestically and overseas, and taking participations in such undertakings. Moreover, the company is authorized to divest parts of its business operations to associated undertakings, including joint ventures with third parties.	EUR 8 200 000,00	a) Each general partner represents the company individually. b) <u>General partner:</u> <u>VB Management GmbH, Hanover (Hanover District Court HRB 62413)</u> with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with itself on its own behalf or as representative of a third party. <u>General partner:</u> <u>JC Autobatterie Holding GmbH, Cologne (Cologne District Court HRB 53164)</u> excluded from representation.		a) Partnership limited by shares Articles of association of 03.14.2005 <u>most recently amended on 12.09.2005</u> b) The company came into being as a consequence of a modifying conversion of VB Autobatterie GmbH in Hanover (Hanover District Court HRB 4364) pursuant to sections 190 ff of the <i>Umwandlungsgesetz</i> (Conversion Act).	a) 03.13.2006 Dorfmueller b) Minutes of general meeting Sheet 173 ff. separate volume Date of first entry: 04.18.2005 This sheet has been transferred to electronic format for continuation and replaces the previous register sheet. Approved on 03.13.2006.
2	b) Business address:				b) As the legal entity taking over, the	a) 04.30.2012

No. of entry	a) Company name b) Registered office, branch, domestic business address, authorized recipient, branch establishments c) Object of the enterprise	Nominal or share capital	a) General arrangements for representation b) Board of management, governing body, managing directors, general partners, managers, persons entitled to represent the company and special representative authority	Procura	a) Legal form, start-up, statutes or articles of association b) Other elements of legal constitution	a) Date of entry b) Notes
1	2 Am Leineufer 51, 30419 Hanover	3	4	5	6 company was merged with Johnson Controls Autobatterie GmbH, having its registered office in Hanover (Hanover District Court HRB 52890) in accordance with the merger agreement of 04.23.2012 and the approving resolution of the shareholders' meeting of the transferring legal entity of the same date.	7 Rosenberger b) Business address entered of the office's own motion pursuant to section 18 sentence 3 EGAktG (Introductory Act to the Joint-Stock Companies Act).
3	a) Johnson Controls Autobatterie GmbH & Co. KGaA				a) The shareholders' meeting of 04.23.2012 resolved to amend the Articles of Association at § 1 (Company name), and with this resolved to amend the company name.	a) 04.30.2012 Rosenberger
4			b) Personal data (company name) amended, now: General partner: JCB Management GmbH, Hanover (Hanover District Court HRB 62413) with the authority to conclude legal transactions on behalf of the company with itself on its own behalf or as representative of a third party.			a) 06.25.2012 Probst

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>VB Autobatterie GmbH & Co. Kommanditgesellschaft auf Aktien.</u> b) Hannover c) die Herstellung, der Vertrieb sowie die Entwicklung von chemischen, elektrochemischen, elektrotechnischen und metallurgischen Erzeugnissen, insbesondere von solchen auf dem Gebiet der Stromspeicherung, namentlich von Starterbatterien und deren Teilen. Ferner darf die Gesellschaft alle Maßnahmen und Geschäfte vornehmen, die geeignet sind, ihren Gesellschaftszweck zu fördern. Hierzu gehören unter anderem die Errichtung von Zweigniederlassungen und Betriebsstätten im In- und Ausland, der Erwerb und die Errichtung von gleichartigen oder ähnlichen Unternehmen im In- und Ausland sowie die Beteiligung an solchen Unternehmen. Die Gesellschaft ist im übrigen berechtigt, Teile ihres Geschäftsbetriebes auf Beteiligungsunternehmen einschließlich Gemeinschaftsunternehmen mit Dritten auszugliedern.	8.200.000,00 EUR	a) Jeder persönlich haftende Gesellschafter vertritt allein. b) <u>Persönlich haftender Gesellschafter: VB Management GmbH, Hannover (AG Hannover HRB 62413) mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.</u> Persönlich haftender Gesellschafter: JC Autobatterie Holding GmbH, Köln (AG Köln HRB 53164) von der Vertretung ausgeschlossen.		a) Kommanditgesellschaft auf Aktien Satzung vom 14.03.2005 <u>zuletzt geändert am 09.12.2005</u> b) Die Firma ist durch formwechselnde Umwandlung der VB Autobatterie GmbH in Hannover (Amtsgericht Hannover HRB 4364) gemäß §§ 190 ff Umwandlungsgesetz entstanden..	a) 13.03.2006 Dorfmüller b) Hauptversammlungsprotokoll Blatt 173 ff. Sdb. Tag der ersten Eintragung: 18.04.2005 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 13.03.2006.
PATENT	b) Geschäftsanschrift: Am Leineufer 51, 30419 Hannover				b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 23.04.2012 sowie des Zustimmungsbeschlusses der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom selben Tag mit der Johnson Controls Autobatterie GmbH mit Sitz in Hannover (Amtsgericht Hannover HRB 52890) verschmolzen.	a) 30.04.2012 Rosenberger b) Geschäftsanschrift von Amts wegen gemäß § 18 S. 3 EGAktG eingetragen.
3	a) Johnson Controls Autobatterie GmbH & Co. KGaA				a) Die Hauptversammlung vom 23.04.2012 hat die Änderung der Satzung in § 1 (Firma der Gesellschaft) und mit ihr die	a) 30.04.2012 Rosenberger
REF: 040078 FRAME: 0570						

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1		3	4	5	6	7
					Änderung der Firma beschlossen.	
4			b) Personenbezogene Daten (Firma) geändert, nun: Persönlich haftender Gesellschafter: JCB Management GmbH, Hannover (Amtsgericht Hannover HRB 62413) mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 25.06.2012 Probst

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) VB Autobatterie GmbH & Co. Kommanditgesellschaft auf Aktien b) Hannover c) die Herstellung, der Vertrieb sowie die Entwicklung von chemischen, elektrochemischen, elektrotechnischen und metallurgischen Erzeugnissen, insbesondere von solchen auf dem Gebiet der Stromspeicherung, namentlich von Starterbatterien und deren Teilen. Ferner darf die Gesellschaft alle Maßnahmen und Geschäfte vornehmen, die geeignet sind, ihren Gesellschaftszweck zu fördern. Hierzu gehören unter anderem die Errichtung von Zweigniederlassungen und Betriebsstätten im In- und Ausland, der Erwerb und die Errichtung von gleichartigen oder ähnlichen Unternehmen im In- und Ausland sowie die Beteiligung an solchen Unternehmen. Die Gesellschaft ist im übrigen berechtigt, Teile ihres Geschäftsbetriebes auf Beteiligungsunternehmen einschließlich Gemeinschaftsunternehmen mit Dritten auszugliedern.	8.200.000,00 EUR	a) Jeder persönlich haftende Gesellschafter vertritt allein. b) Persönlich haftender Gesellschafter: VB Management GmbH, Hannover, AG Hannover HRB 62413 Persönlich haftender Gesellschafter: JC Autobatterie Holding GmbH, Köln (AG Köln HRB 53164) von der Vertretung ausgeschlossen.		a) Kommanditgesellschaft auf Aktien Satzung vom 14.03.2005 zuletzt geändert am 09.12.2005. b) Die Firma ist durch formwechselnde Umwandlung der VB Autobatterie GmbH in Hannover (Amtsgericht Hannover HRB 4364) gemäß §§ 190 ff. Umwandlungsgesetz entstanden.	a) 13.03.2006 Dortmüller b) Hauptversammlungsprotokoll Blatt 173 ff. Sdb. Tag der ersten Eintragung: 18.04.2005 Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 13.03.2006.
2	b) Geschäftsanschrift: Am Leineufer 51, 30419 Hannover				b) Die Gesellschaft ist als übernehmender Rechtsträger nach Maßgabe des Verschmelzungsvertrages vom 23.04.2012 sowie des Zustimmungsbeschlusses der Gesellschafterversammlung des übertragenden Rechtsträgers vom selben Tag mit der Johnson Controls Autobatterie GmbH mit Sitz in Hannover (Amtsgericht Hannover HRB 52890) verschmolzen.	a) 30.04.2012 Rosenberger b) Geschäftsanschrift von Amts wegen gemäß § 18 S. 3 EGAktG eingetragen.
3	a) Johnson Controls Autobatterie GmbH & Co. KGaA				a) Die Hauptversammlung vom 23.04.2012 hat die Änderung der Satzung in § 1 (Firma der Gesellschaft) und mit ihr die	a) 30.04.2012 Rosenberger

PATENT

REEL: 049078 FRAME: 0581

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, Geschäftsanschrift, Empfangsberechtigte, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					Änderung der Firma beschlossen.	
4			b) Personenbezogene Daten (Firma) geändert, nun: Persönlich haftender Gesellschafter: JCB Management GmbH, Hannover (Amtsgericht Hannover HRB 62413) mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 25.06.2012 Probst

PATENT

REEL: 049078 FRAME: 0582